

11D9N Best of Central Europe

(England , Belgium, Germany, Austria, Italy, Switzerland & France)



Tour Description 旅游行程

If you want to see Western Europe's main highlights but don't have a lot of time, this is the vacation for you! Visit England, Belgium, Germany, Austria, Italy, Switzerland, and France. Sample France's celebrated cuisine and fine wines. See London's famous museums, shop at its famous stores on Bond Street and Knightsbridge, or stroll through lovely Hyde Park. A highlight of your trip is Germany's Romantic Road—a trade route during the Middle Ages. Step back in time as you encounter its charming walled cities, cobblestone streets, and scenic countryside. A stop in Rothenburg really introduces you to the character and appeal of the Romantic Road. Once you cross into Austria, head south into Italy to visit the unique floating city of Venice as well as Romeo and Juliet's Verona. Another highlight is your stay in Lucerne, situated on the shores of Lake Lucerne and nestled within the snowcapped Swiss Alps. Marvel at its famous Chapel Bridge, the oldest preserved wooden bridge in Europe, and don't miss the 14th-century Water Tower, which has served as a treasury, a jail, and a torture chamber. Your vacation concludes with an overnight in Paris and a Channel ferry back to London. In a shorter period of time, this affordable European vacation offers it all—historical sites, gastronomic opportunities, quaint towns, and scenic beauty.

如果你想看西欧的主要景点，但没有太多的时间，这个旅游配套绝对适合你！访问英国，比利时，德国，奥地利，意大利，瑞士和法国。法国着名的美食和优质葡萄酒。参观伦敦著名的博物馆，在邦德街和骑士桥的著名商店购物，或在可爱的海德公园漫步。其中一个旅行景点是德国的浪漫之路 - 中世纪的贸易路线，迷人的围墙城市，鹅卵石街道和风景秀丽的乡村时。在罗滕堡的一站，会介绍浪漫之路，让你体验它的性格和魅力。当你进入奥地利，向南进入意大利，参观威尼斯独特的浮动城市以及罗密欧与朱丽叶的维罗纳。另一个景点是当您在卢塞恩（Lucerne），位于卢塞恩湖畔和坐落在积雪覆盖的瑞士阿尔卑斯山脉之中。惊叹于其著名的教堂桥，是欧洲最古老并保存完好的木桥，14世纪水塔，被视为财宝，监狱和折磨室。你的假期在巴黎过夜，乘搭渡轮返回伦敦。在这段时间内，让你体会到欧洲所有历史遗迹，美食，古雅的城镇和美丽的风景。

Included Experiences 旅程包括

INDIVIDUAL HEADSETS. 个人耳机

SIGHTSEEING 观光 : Brussels orientation drive; Rhine cruise; visits to Rothenburg, Venice canal boat ride, Verona, Lucerne. 布鲁塞尔城市探索; 莱茵河巡游 访问罗滕堡, 威尼斯运河船, 维罗纳, 卢塞恩。

SCENIC HIGHLIGHTS 风景: Rhineland, Romantic Road, Tyrolean Alps, Brenner Pass. 莱茵兰, 浪漫之路, 蒂罗尔阿尔卑斯山脉, 布伦纳山口

GUIDES: Host service in London. Local Guide for city sightseeing in Paris. Professional Tour Director during touring. 在伦敦, 在巴黎有当地导游。在旅途中会有专业导游带领。

TRANSPORTATION 交通: Private, first-class, air-conditioned motor coach; Eurostar Train from London-Brussels; Rhine cruise; canal transfer boat in Venice.

HOTELS 酒店: Rooms with private bath or shower, hotel taxes, portage, tips, and service charges. 客房拥有私人浴室或淋浴, 酒店税, 搬运费, tips 和服务费。

Included Meals 食物

Buffet breakfasts (B) 4 dinners (D), including a special dinner at a local restaurant in Dijon. 每天自助式早餐, 4个晚餐, 包括在 Dijon 当地餐厅享用特别晚餐。

MY ACCOUNT : Variety of optional tours available

<p>Day 1 第一天</p>	<p>Arrive In London, England 抵达伦敦 ,英国</p> <p>Check into your hotel. Uniformed hosts are available to help you make the most of your stay.</p> <p>办理入住酒店手续。</p>
<p>Day 2 第二天</p>	<p>London 伦敦 (Breakfast 早餐)</p> <p>A full day to savour our rich program of optional activities: take a panoramic tour of London's landmarks, visit the Tower of London, or choose an excursion to Windsor Castle. Tonight, maybe a leisurely cruise on the Thames River</p> <p>今天一整天您可以品尝我们丰富的可选活动计划：全面浏览伦敦的地标，参观伦敦塔，或选择游览温莎城堡。今晚，可以在船上悠闲的航游在泰晤士河上。</p>
<p>Day 3 第三天</p>	<p>London - Brussels, Belgium 伦敦 - 布鲁塞尔，比利时 (Breakfast 早餐)</p> <p>Transfer to the railway station and board the EUROSTAR TRAIN to Brussels. Here, your Tour Director and comfortable coach wait to take you for an orientation drive. (B)</p>
<p>Day 4 第四天</p>	<p>Brussels - Rhine Cruise, Germany - Frankfurt Area (Breakfast/Dinner 早餐/晚餐)布鲁塞尔 - 莱茵河巡游，德国 - 法兰克福地区</p> <p>Today, journey into Germany to the shores of the mighty Rhine to enjoy the afternoon CRUISE. Then, on to the Frankfurt area for an overnight.</p> <p>今天，在德国莱茵河畔享受下午的航游。然后，在法兰克福地区过夜。</p>
<p>Day 5 第五天</p>	<p>Frankfurt Area - Romantic Road - Innsbruck Area, Austria (Breakfast/Dinner 早餐/晚餐) 法兰克福地区 - 浪漫之路 - 因斯布鲁克地区，奥地利</p> <p>Today's highlight is a drive along the Romantic Road, through towns and villages with medieval towered gates and battlements, squares of half-timbered houses, and richly decorated fountains. Spend some time in the centre of Rothenburg before heading to the Innsbruck area for an overnight.</p>

	<p>今天沿着浪漫之路，途中经过城镇和村庄，会看到中世纪高耸的大门和城垛，半木结构的房屋广场和装饰精美的喷泉。在 Rothenburg 停留一段时间，然后前往因斯布鲁克地区过夜。</p>
<p>Day 6 第六天</p>	<p>Innsbruck Area - Brenner Pass - Venice Area, Italy.(Breakfast/Dinner 早餐/晚餐) 因斯布鲁克地区 - 布伦纳通票 - 威尼斯地区，意大利</p> <p>Take in the breathtaking scenery of the Alps while crossing the Europa Bridge and Brenner Pass. Arrive in Venice, where a BOAT RIDE along the Giudecca Canal to Piazza San Marco allows to admire the palazzos and maze of streets. Time at leisure to soak up the magical atmosphere of this unique city. At a GLASSBLOWING WORKSHOP, experience this Venetian art</p> <p>在穿越过欧罗巴桥和布伦纳山口，可以欣赏到阿尔卑斯山的迷人景色。抵达威尼斯，沿着 Giudecca 运河到圣马可广场，在航行的同时可以欣赏到迷宫街道和 palazzos。休闲时间时，吸收这个独特城市的神奇气氛。到访玻璃工艺坊，体验这种威尼斯艺术。</p>
<p>Day 7 第七天</p>	<p>Venice Area - Verona - Lucerne Area, Switzerland (Breakfast 早餐) 威尼斯地区 - 维罗纳 - 卢塞恩地区，瑞士</p> <p>Stop in Verona to see Juliet's legendary balcony. Over the Swiss border, begin the climb to the St. Gotthard Tunnel and descend to the breathtaking beauty of Lake Lucerne.</p> <p>在维罗纳观赏朱丽叶的传奇阳台。在瑞士边界上，登上圣哥达式隧道，到卢塞恩湖欣赏壮丽的美景。</p>
<p>Day 8 第八天</p>	<p>Lucerne Area - Dijon, France 卢塞恩区 - 法国第戎 (Breakfast/Dinner 早餐/晚餐)</p> <p>Your visit this morning focuses on the main highlights of Lucerne. Also time for an optional excursion to the Stanserhorn. In the afternoon, journey into France for an overnight in the charming town of Dijon. This evening, dine at a local restaurant.</p> <p>今天早上，造访重点是卢塞恩的，也可以选择游览 Stanserhorn。下午，将在法国迷人的第戎镇过夜。今天晚上，在当地的餐厅用餐。</p>
<p>Day 9 第九天</p>	<p>Dijon – Paris 第戎 - 巴黎 (Breakfast 早餐)</p> <p>This morning, leave Dijon and travel via the autoroute to Paris. An afternoon's included SIGHTSEEING with a local expert shows you many of the best-known Parisian sights.</p> <p>今天早上，离开第戎，前往巴黎。下午与当地专家一起，带您参观许多闻着名的巴黎景点。</p>

Day 10 第 十天	<p>Paris - Kuala Lumpur (Breakfast 早餐)</p> <p>After breakfast, transfer to flight back home (transfer time depending on actual flight time)</p>
Day 11	<p>Arrival Kuala Lumpur (KLIA)</p> <p>抵达吉隆坡。</p>

For bookings and any further enquiries please contact @ +603-90748699 / +6016-2224621

Email : info@reliancepremiertravel.com// reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603-9074 8699

Fax : +603-9074 8599

H/P : +6016-222 4621

Website : www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1

No. 3 Jalan Bangsar

Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4,

Bdr Tun Hussein Onn,

43200 Cheras Selangor, Malaysia.